
 

 

REFERAT 

Styringsgruppen for Miljøløftet 
Møte 3  |   Klokkeslett: 15.00-16.00   |   Dato: 08.04.2019 

Stad: Hotell Ørnen, Lars Hilles gate 18, Bergen 

Saksbehandler:  Solveig Paule   Dato:  26.04.2019    

 Navn Part 

Møtedeltakere Terje Moe Gustavsen  Vegdirektør (møteleder) 

Anna Elisa Tryti Byråd for byutvikling, Bergen kommune 

Anne Iren Fagerbakke Bergen kommune 

Øivind Støle Bergen kommune 

Jon Askeland Hordaland fylkeskommune 

Håkon Rasmussen Hordaland fylkeskommune 

Torill Klinker Hordaland fylkeskommune 

Lars Sponheim Fylkesmann, Vestland 

Kjell Kvingedal Fylkesmannen i Vestland 

Kirsti Slotsvik Jernbanedirektør, Jernbanedirektoratet 

Trond Høyde Jernbanedirektoratet 

Lars Christian Stendal Jernbanedirektoratet 

Helge Eidsnes Regionvegsjef, Statens vegvesen 

Grethe Vikane Statens vegvesen 

Alberte Marie Ruud Vegdirektoratet 

Solveig Paule Sekretariatsleder, Miljøløftet 

Øvrige deltakere  Ole Hallvard Dyrbekk Hordaland fylkeskommune 

Astrid E. Håvik Jernbanedirektoratet 

Torild Hage Jernbanedirektoratet 

Beate Mæsel Statens vegvesen 

Kristian Bauge Statens vegvesen 

Kristoffer S.  Monsen Sekretariatet, Miljøløftet 

Linda K. Sanden Sekretariatet, Miljøløftet 

Ingrid Feet Bjørgo Sekretariatet, Miljøløftet 

 

Vedlegg 1 



 

 

 

 

Saksliste 
Sak 16/19      Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 17/19      Godkjenning av referat fra møte 2/19 

Sak 18/19     Årsmelding 2018 

Sak 19/19  Handlingsprogram 2020-2023 

Sak 20/19  RVU 2018 

Sak 21/19 Eventuelt 

 

Sak 16/19    Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og sakliste ble godkjent. 

Sak 17/19     Godkjenning av referat fra møte 2/19 

Vedtak: Referatet ble godkjent uten merknader. 

Sak 18/19     Årsmelding 2018 

Sekretariatet la frem Miljøløftets årsmelding 2018. Dette er den første årsmeldingen for 
samarbeidet om byvekstavtalen og den nye bompengepakken for Bergen. 

Årsmeldingen har som mål å rapportere på det som er gjort i Miljøløftet gjennom året på en måte 
som best mulig formidler de gode resultatene Miljøløftet har i sitt arbeid for å nå nullvekstmålet.  

Hovedpunkter i diskusjonen: 

• En informativ og visuelt oversiktlig årsmelding. 

• Infografikken med status for måloppnåelse trenger en bedre forklaringsside. 

• Viktig å få oppmerksomhet rundt de positive resultatene. 
 
Vedtak: Miljøløftets årsmelding for 2018 vedtas. Styringsgruppen ber om at Miljøløftets årsmelding 
2018 oversendes Bergen kommune og Hordaland fylkeskommune for politisk behandling. 

 

 



 

 

Sak 19/19  Handlingsprogram 2020-2023 

Sekretariatet la frem handlingsprogram for perioden 2020-2023. Handlingsprogram 2020-2023 gir 
en overordnet oversikt over hvilke inntekter vi forventer i den kommende fireårsperioden, samt 
hvilke prioriterte prosjekter samt faste bindinger som ligger inne i samme periode. 
Handlingsprogrammet tar også opp innmeldte endringer for 2019 i forhold til hvilke premisser som 
ligger til grunn i Handlingsprogram 2020-2023. 

Hovedpunkter i diskusjonen: 

• I tilknytning til prosjektene, må det legges inn en setning om at de omtalte prosjektene vil 
bli vurdert igjen før oppstart. 

Vedtak: Miljøløftets Handlingsprogram 2020-2023 vedtas. Styringsgruppen ber om at 
handlingsprogrammet oversendes Bergen kommune og Hordaland fylkeskommune for politisk 
behandling. 

 

Sak 20/19  RVU 2018 

Saken utgikk. 

 

Sak 21/19 Eventuelt 

Tre saker:  

1. Det har vært mye medieomtale etter at flere bomstasjoner har vært utsatt for hærverk de 
første døgnene etter at de ble satt i drift lørdag 6. april. Styringsgruppen ønske å gi honnør 
til dem som har håndtert dette, og understreke at virksomhetene har god kontroll på 
situasjonen. Styringsgruppen tar saken til orientering. 

2. Vegdirektør Terje Moe Gustavsen orienterte om hvordan Statens vegvesen ser på det 
faktum at det stadig blir flere sparkesykler i bybildet, særlig i Oslo. Vegdirektøren 
poengterte at en økt utvikling i sykkelulykker bekymrer sterkt, og at det er farlig å la økt 
sykling være forklaringen på økt ulykkesfrekvens.  

3. Status frigivelse av Mindemyren: Klima- og miljødepartementet har ikke fått klagen 
oversendt fra Riksantikvaren, men melder om at de vil ha den snarest mulig. Bane NOR 
mottok avslaget fra Bergen kommune 8. april, og vil påklage dette. Partene holder fast i at 
frigivelse av Mindemyren må skje 30. september. 

 

 

 

 


